
 

 

 

 

Referat af generalforsamling i Stribgårdens Grundejerforening fredag den 11. 

marts 2023 i Strib Forsamlingshus. 

 

Til stede: 18 parceller. 

 

Formanden Thomas Duholm Marcher bød velkommen til den 49 generalforsamling i 

grundejerforeningen. 

 

Ad.1: Valg af dirigent og sekretær 

Kristian Madsen blev valgt til dirigent og Henrik Poulsen til sekretær. 

Det blev til forretningsorden påpeget, at årsregnskab ikke som foreskrevet i 

vedtægterne var blevet udsendt samtidig med indkaldelsen. Efter forespørgsel til 

forsamlingen var der enighed om at fortsætte generalforsamlingen, idet manglen 

ingen væsentlig betydning kunne få for de på generalforsamlingen trufne 

beslutninger eller for ikke tilstedeværende medlemmer. 

Formanden konstaterede derudover generalforsamlingen rettidigt indkaldt og 

beslutningsdygtig. 

 

Ad. 2: Formandens beretning (se vedlagte). 

Formandens beretning blev suppleret med orientering om de grønne områder fra 

Bjarne Rasmussen og Jan Laursen. 

Efterfølgende blev der fra forsamlingen gjort opmærksom på, at veranda til legehus 

på legepladsen ved Færgegårdvej er faldet af. Endvidere gjordes opmærksom på, at 

der muligvis er fjernet bevoksning langs åen på foreningens område. Begge forhold 

tages til efterretning og vil blive fulgt op. 

 



 

Ad. 3: Det reviderede årsregnskab 

Det reviderede regnskab for 2022 og bestyrelsens budget for 2023 blev forelagt og 

efterfølgende enstemmigt godkendt af forsamlingen. 

 

Ad. 4: Fastlæggelse af årlig kontingent 

Kontingentet for 2023 blev fastholdt på kr.1250,- i lighed med det foregående år. 

 

Ad. 5: Indkomne forslag 

Der var ikke modtaget indkomne forslag. 

 

Ad.6: Valg 

A: 

Thomas Duholm Marcher genvalgt 

Morten Alnor nyvalgt, idet Jan Laursen ikke modtog genvalg 

B. 

Preben Svendsen genvalgt 

Kristian Madsen genvalgt 

C. 

Kurt Dahl genvalgt 

Preben Svendsen genvalgt 

D. 

Jørgen Sørensen genvalgt 

Ad.7: Eventuelt 

Formanden takkede indledningsvis Jan for mange års indsats i bestyrelsen og 

glædede sig over, at Jan fortsat indgår i det grønne team. 



 

Fra deltager fremsattes forslag om etablering af hjertestarter i foreningens område. 

Det blev oplyst af tilstedeværende hjerteløber, at Strib har flere hjertestartere, og at 

hjerteløbere bliver orienteret om, hvor nærmeste hjertestarter eventuelt findes. 

Formanden oplyste, at bestyrelsen vil se nærmere på mulighederne herunder også 

de økonomiske og praktiske aspekter i forbindelse med eventuel service, 

vedligehold m.m. 

Der blev ligeledes spurgt til lækage på stinettet. Bjarne oplyste, at lækage ved stien 

op til den nederste del af Færgegårdvej er blevet standset, og alle forholdsregler 

taget med hensyn til målere og stopbrønde. Det er muligt, at meget højt grundvand 

til tider afføder problemer på det konkrete sted. 
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